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Minister zdrowia bierze pod lupę funkcjonowanie
szpitali

SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Ministerstwo Zdrowia rozpoczęło serię spotkań,
których celem jest przegląd działania wszystkich szpitali. Minister Ewa Kopacz spotyka się z
wojewodami, marszałkami, przedstawicielami NFZ -u, a także starostami i dyrektorami
szpitali. Jak informuje pełnomocnik wojewody świętokrzyskiego ds. ochrony zdrowia
Grzegorz Świercz na razie nie ma terminu kontroli placówek w naszym województwie.
Minister zdrowia ma nadzieję, że dzięki tym rozmowom uda się zracjonalizować
wykorzystanie łóżek szpitalnych i wydatki na leczenie. Grzegorz Świercz informuje, że takie
dokładne dane są zbierane. Dyrektorzy szpitali krytykują ten pomysł. Jan Gierada, który
szefuje Wojewódzkiemu Szpitalowi Zespolonemu mówi, że dane dotyczące szpitali są znane.
A ministerstwo powinno zastanowić się skąd wziąć pieniądze na leczenie, bo NFZ nadal nie
płaci nadwykonań. Dyrektor ŚCO Stanisław Góźdź podkreśla, że dobrze byłoby gdyby po
przeglądzie placówek te specjalistyczne mogły liczyć na wyższe wsparcie. Jako pierwsze
zostały skontrolowane szpitale z województwa opolskiego.


